
Interpelace č. 8 

Odpověď na dotaz v rámci interpelace zastupitelů – od paní Doležalová ---- pan Koza 

 

Milá paní Doležalová, 
 

v návaznosti na vaši interpelaci ohledně traktoru 

 

Dotaz - Kde je traktor? 

Traktor je v majetku městské části. Pokud není aktuálně "v práci" tak garážuje. Přikládám 
foto. 
 

Dotaz - Zda se využívá? 

Traktor je využíván k různým pracem v rámci městské části. Na foto je např. vidět že je 
připraven např. i na zimní údržbu. 
Předpokládám, že pokud dojde opět k sněžení, bude nasazen i k činnostem souvisejících se 
zimní údržbou. 
 

Pokud byste měla k traktoru další dotazy, napište. 
 

S pozdravem 

 

 

Ing. Richard Koza 

místostarosta 

 



 

 

 

 

 



Vážená paní Doležalová,  

 

v reakci na Vaše interpelace podané na 7. jednání Zastupitelstva městské části Praha 21 dne 18. 12. 
2023 zasílám následující odpovědi. 

 

Interpelace č. 2 – otázka na nárůst plnění v kapitolách… položky, kde bude MČ ve 4Q2023 plnit. 

Pro ilustraci byly vybrány položky od cca 200 tis. Kč 

 

Park Zbyslavská – 3 384,00 tis. Kč  (kapitola 02 – Městská infrastruktura) 

Sportovní projekty - hřiště MZŠ Polesná – 431,00 tis. Kč  (kapitola 04 – Školství, mládež a sport) 

Senetic - Nákup M365 Office 275,00 tis. Kč  (kapitola 09 – Vnitřní správa) 

BESST – osvětlení fotbal. Hřiště Pilovská 481,77 tis. Kč  (kapitola 04 – Školství, mládež a sport) 

NOBUR – 1 394,70 tis. Kč nákup rideru (kapitola 08 – Hospodářství) 

Opravy komunikací – chodníky/silnice – cca 600,00 tis. Kč (kapitola 03 – Doprava) 

Zdeněk Mráz – plot MŠ Sedmikráska 199,00 tis. Kč (kapitola 04 – Školství, mládež a sport) 

 

Detailní přehled plnění jednotlivých kapitol bude k dispozici v rámci dokumentu Zhodnocení plnění 
rozpočtu MČ Praha 21 za 1. až 4. čtvrtletí roku 2023, který bude předložen na březnovém zasedání 
Zastupitelstva městské části Praha 21.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Interpelace č. 6 – jaké jste přebral projekty „tzn. v šuplíku“, v čem budete pokračovat… 

Osobně bych situaci nevyjadřoval slovem „přebral“, projekty byly připravovány na základě týmového 
rozhodnutí, ostatně nikdo si sám neprosadí „svůj“ projekt bez konsensu v Radě a bez toho, aby 
příslušný odbor úřadu neodsouhlasil jeho realizovatelnost.  

Pokračovat budeme ve všech započatých projektech.  

 

Níže uvádím seznam projektů MČ a jejich aktuální stav:  

 

Přestavbu služebního bytu na třídu v MŠ Sedmikráska – PD ve zpracování  

Řešení dopravní situace a parkovací stání u nádraží Klánovice – PD ve zpracování                

Přestavba 3. NP budova úřadu MČ Praha 21 – PD ve zpracování  

Smart WC Rohožník  (participativní rozpočet) – připraveno 

Sportoviště MZŠ Polesná – rekonstrukce – připraveno 

Školní klub – připraveno 

Cyklotrasa u Dubinského rybníka – PD ve zpracování        

Beachvolejbalové hřiště (participativní rozpočet) - připraveno     

Zbýšovská ul. - Návrh chodníku a úpravy komunikace – PD ve zpracování 

Zlivská ul. - Návrh chodníku a úpravy komunikace – PD ve zpracování  

Nadějovská ul. - Návrh chodníku a úpravy komunikace – PD ve zpracování 

Projekční a inženýrské činnosti – Rekonstrukce komunikace v ul. Hulická - připraveno 

Park Zbyslavská 2A – připraveno (dokončení realizace fáze 3/2024, fáze 3 v přípravě - studie) 

Studie možného technického řešení ZS Rohožník – v přípravě 

 

V případě dalších dotazů se na mě neváhejte obrátit. 

 

S pozdravem a přáním pěkného dne,  

 

Michal Hazdra 

starosta  

 


